

Title (en)

Method and device for packaging objects by means of plastic films.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Verpacken von Gegenständen mittels Plastikfolien.

Title (fr)

Procédé et dispositif pour l'emballage d'objets au moyen de pellicules plastiques.

Publication

EP 0227564 A1 19870701 (FR)

Application

EP 86440013 A 19860212

Priority

FR 8517907 A 19851202

Abstract (en)

System for holding a roll of stretchable plastic film (1), consisting in providing, over the entire length of the mandrel, a zone which is sufficiently wide to permit the passage of at least one hand, this zone being covered with a split sleeve (5) which, under normal conditions, allows the mandrel to rotate freely during unwinding of the film and which can be manually squeezed on the mandrel in order to stop its rotation during stretching of the film. <IMAGE>

Abstract (fr)

Système de maintien d'un rouleau de pellicule plastique étirable (1), consistant à prévoir, sur la longueur totale du mandrin, une zone suffisamment large pour permettre le passage d'au moins une main, cette zone étant recouverte d'un manchon fendu (5), laissant normalement librement tourner le mandrin pendant le déroulage du film, et pouvant être comprimé à la main sur le mandrin, pour freiner sa rotation pendant l'étirage du film.

IPC 1-7

B65B 11/02; B65B 67/08

IPC 8 full level

B65B 67/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 67/085 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 4530473 A 19850723 - PARRY JOHN C [US]
- [X] FR 2470055 A1 19810529 - RAFFINAGE CIE FRANCAISE [FR]

Cited by

GB2299321A; GB2299321B; USD983555S; USD832899S; WO9310006A1; US10287122B2; US11040845B2; US10150639B2; US10494213B2; US9908656B2; US9988171B2; US11203509B2; US11584610B2; US11591180B2; US11814261B2; US9272870B2; US9688507B2; US9950896B2; US10280036B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0227564 A1 19870701; FR 2590866 A1 19870605; FR 2590866 B1 19880826

DOCDB simple family (application)

EP 86440013 A 19860212; FR 8517907 A 19851202